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Mijnheer de voorzitter, leden van de Raad en overige toehoorders,

 
Dit zijn mijn eerste Algemene beschouwingen. Ik ben er dus maar eens goed voor gaan zitten,
zodat ik er nu voor goed voor kan staan.

 
Mijnheer de voorzitter,
De kaderbrief die nu voor ons ligt is een kaderbrief op hoofdlijnen. De nadere uitwerking
moet nog plaatsvinden en dus helpt GroenLinks het college graag op weg.
Het InterBestuurlijke Programma wordt aangehaald in de kaderbrief met terecht als eerste
opgave:
Samen aan de slag voor het klimaat.
Een duurzaam Nederland vereist een transitie op economisch, sociaal, ruimtelijk en
ecologisch gebied en een fundamentele verandering van denken en handelen.
Iedereen zal een bijdrage moeten leveren.
Op het klimaatverhaal kom ik nog uitgebreid terug.

 
Terug naar de kaderbrief.

 
Bereikbaarheid is een vitaal onderdeel van het coalitieakkoord. Ook in het IBP wordt hier
aandacht aan besteed. Het kent een nauwe samenhang met vanzelfsprekend wonen en werken.
Wanneer wij het thema verkeer en vervoer in ogenschouw nemen moeten deze aspecten
daarbij zeker meegewogen worden.
Wat betekent dit nu concreet: Niet alleen kijken naar meer asfalt en meer spoor, maar ook
kijken naar de bestaande infra-structuur en waar mogelijk deze optimaliseren. Denk hierbij
vooral aan intensivering van de Merwede-Linge Lijn en de waterbus.
In het kader van iedereen moet een bijdrage leveren, moeten inwoners serieus kijken naar hun
bijdrage op dit thema. Waarbij de gemeente stimulerende maatregelen zou moeten nemen.
Intensivering van de waterbus en het realiseren van een overdekte, gratis fietsenstalling op de
markt bevorderen het gebruik van openbaar vervoer en de fiets. Wanneer gaat de overdekte,
gratis fietsenstalling door het college gerealiseerd worden.
Mijnheer de voorzitter,
Het stimuleren van onze economie is een vanzelfsprekendheid. Immers wanneer we dit niet
doen ervaren wij als lokale overheid daar de gevolgen van. Natuurlijk moet dit plaatsvinden
binnen de geldende kaders van onze wet- en regelgeving. Iedereen hoort te profiteren van een
groeiende economie. In de praktijk blijkt dat geen vanzelfsprekendheid. Wat gaat het college
hier actief aan bijdragen. GroenLinks heeft onlangs samen met andere partijen hierover een
tweetal moties ingediend in de Drechtraad. Deze moties; jongeren aan zet en kans op een
baan zijn ook van toepassing op Papendrecht en vragen een actief beleid van het college.
het wordttijd voor OMDENKEN. Nl. denken vanuit het individu, wat heeft hij/zij nodig en
waar kunnen we dit plaatsen binnen ons sociaal systeem.
Dus niet het systeem loslaten op het individu.

 
Het betrekken van partners, zoals vastgoedeigenaren en ondernemers bij de groei van de
economie is evident. Zowel de grote multinational als de lokale ondernemer kunnen hierin
een rol vervullen. Het kan echter niet zo zijn dat de gemeente als grootgrondbezitter of als
bankier optreedt. In dit verband had het hoofdkantoor van Fokker nooit door de gemeente
gefinancierd mogen worden en al helemaal niet op het sportpark Slobbegors. Wanneer zien de
inwoners deze belastingcenten, miljoenen ,terug in hun portemonnee.  Daar komt nog bij dat
de gemeente een beleid hanteert om hun gemeentelijk vastgoed af te stoten, in plaats daarvan
financieren ze een miljoenenpand , op een verkeerde plek, met onjuiste argumenten en dat is
inmiddels al in de praktijk bevestigd.  Lokale aandacht voor de economie en werkgelegenheid
is prima en het gunnen van opdrachten aan lokale ondernemers ook. Daarbij toch ook de
vraag aan het college: wanneer mag fietsenhandelaar Korteland zijn pand aan de
Cornhertstraat feestelijk openen.

 
Mijnheer de voorzitter,



 
De huisvesting van de VO-scholen is een thema op zich geworden.
Gingen de scholen eerst samen op met een gezamenlijke visie op onderwijs, deze werd
uiteindelijk toch weer losgelaten.
Aan de scholen is wederom gevraagd SAMEN met een visie te komen.
GroenLinks laat dit concept nog niet los. De oorspronkelijke visie van de beide scholen staat
feitelijk nog fier overeind.
Ik verwijs hierbij naar het document d.d. 23 maart 2017.
Ik citeer: We zijn ervan overtuigd dat de meerwaarde van een unilocatie voor beide scholen
uitgaat boven de mogelijkheden die de diverse opties bieden. (pagina 14 e.v. van dit
document). Deze visie kan toch niet ineens overboord gegooid worden. De GroenLinksfractie
verwacht van het college een stevige onderhandelingsverhouding op dit thema.
Voor het basisonderwijs is de kwaliteitsslag van de gebouwen een mooi resultaat van het
vorige coalitie.

 
 
De kaderbrief rept bij het onderwerp sport, cultuur en recreatie alleen over voorzieningen en
die zijn inderdaad van een hoogwaardige kwaliteit. Daar mag Papendrecht trots op zijn. Ook
hier komt de samenhang met wonen en werken direct naar voren. Een goed
voorzieningenniveau verhoogt de aantrekkelijkheid om zich te vestigen, zowel als bewoner
als ondernemer.
Het verpozen in welke vorm dan ook is belangrijk voor een gezond en vitaal leven. Dat
hierbij vooral gebruik gemaakt wordt van vele vrijwilligers is een groot goed en dient
gekoesterd te worden.

 
Mijnheer de voorzitter,
Dan nu het klimaat, met de thema’s volksgezondheid en milieu. ik kan hier helemaal op
losgaan en kom ik zo dan ook tot een figuurlijke climax in mijn betoog.
Op het gebied van afvalscheiding dient ook hier iedereen een bijdrage te leveren. De lokale
overheid geeft hierbij het goed voorbeeld en ondersteunt initiatieven. GroenLinks roept het
college wel op voortvarend aan de slag te gaan met de uitvoering van het Raadsbesluit over
afvalscheiding.
In het IBP wordt de waterkwaliteit benoemd (pagina 18). Onze eigen  zuiver water
ambassadeur, Karel Thieme (niet voor niets door GroenLinks onderscheiden met het groene
lintje) houdt zich hier al jaren mee bezig.
Ons drinkwater moet gezonder, Chemours zal dan ook moeten stoppen met lozingen op ons
oppervlaktewater. Daarmee zijn we er niet, eerlijk is eerlijk, maar het is wel een flinke stap in
de goede richting. De nieuwe vergunningaanvraag van Chemours moet nadrukkelijk juridisch
worden getoetst. Bekend is dat Chemours zich nu al niet aan de vergunningsvoorwaarden
houdt en dus is handhaving op zijn plaats. GroenLinks heeft hierover uitgebreid contact met
onze Provinciale afdeling. Zij zitten er bovenop. Wij verwachten van de gemeente eenzelfde
houding.  
Zoals reeds verwoord dienen OP en GroenLinks hierover een motie in. Ter ondersteuning van
deze motie hebben wij Karel Thieme bereid gevonden om direct na mijn woordvoering,
waarbij er een schorsing zal volgen U allen kennis te laten maken met zuiver water.

 
Het openbaar groen mag natuurlijk niet ontbreken.
Het openbaar groen verdient aandacht in Papendrecht. GroenLinks is trots op onze
medewerkers in het groen. Zij zijn vakkundig, betrokken en gemotiveerd. Dit werd door de
ecologe, Iris van de Arend, inwoonster van Papendrecht en betrokken bij de Sociale Moestuin
verwoord op een door GroenLinks georganiseerde bijeenkomst met de titel groen
Papendrecht, ja natuurlijk.
Waarom dan toch aandacht, welnu het kan en moet nog beter. de controle op uitvoerders moet
beter, het gebruik van materialen kan beter en een diversiteit aan beplanting is hard nodig
voor de verbetering van ons ecologisch systeem.
In het coalitieakkoord krijgt “Groen” hoge prioriteit. Daar is GroenLinks uiteraard blij mee.
In het coalitieakkoord wordt al aangekondigd dat de ambitie van het college zodanig is, dat er
aanvullende financiële middelen gevraagd worden. Er is dus hoog ingezet, dit was al het
geval bij meerdere partijen  tijdens de verkiezingen. Graag vernemen wij van het college
welke stappen er al zijn genomen om tot die hogere kwaliteit van ons groen te komen
GroenLinks vraagt hierbij dan ook aan het college om de 3 aangenomen moties van
GroenLinks, waar van 2 unaniem door de Raad, betreffende Kroosverwijdering, Groenbeheer
en watergangbeheer volledig uit te voeren. Nog altijd ervaren inwoners van Papendrecht dat
de uitvoering van het Groenbeleid ten koste gaat van flora en fauna. Dit is onnodig.
Uitvoering van de moties draagt bij tot een verbetering van flora en fauna.

 



Met het benoemen van de sociale moestuin mag het onlangs geopende voedselbos met de
mooie naam : Koningsspil niet ontbreken. In ontwikkeling is een platform/projectgroep Tiny
houses. Dit gaat een regionaal tintje krijgen, waarbij zorg, dagbesteding, duurzaamheid en een
sociale moestuin en voedselbos mogelijk kunnen worden gecombineerd. Dit project staat nog
in de kinderschoenen.
Natuurlijk kan en mag de Omgevingswet niet onopgemerkt blijven. Er moet een
omgevingsvisie worden opgesteld. Deze omgevingsvisie heeft raakvlakken met nagenoeg alle
eerder genoemde onderwerpen en vraagt om een gedegen aanpak. Ook hier is de gemeente
goed van start gegaan, maar alertheid is geboden.
Dan volgt de climax.
Om aan het klimaatakkoord van Parijs te kunnen voldoen moet het opwarmen van de aarde
worden teruggedrongen en moet er een einde komen aan de stijging van de uitstoot van
broeikasgassen. Dit vraagt inzet op het gebied van mobiliteit, industrie, landbouw en
landgebruik, elektriciteit, de gebouwde omgeving en de samenleving. We gaan van het gas af
en de vraag naar elektriciteit groeit.
GroenLinks onderzoekt op dit moment de mogelijkheid tot de aanleg van een zonnepark.
Hoewel dit in de onderzoeksfase verkeert is het goed om dit nu al te benoemen, opdat het
college in haar planvorming ruimte hiervoor kan houden. Inhoudelijk treden wij nog even niet
naar buiten, omdat wij met een goed onderbouwd plan richting de Raad willen presenteren.
De energietransitie houdt nauw verband met onze huisvesting. In het IBP worden de termen
klimaatmitigatie, klimaatadaptatie en circulaire economie genoemd. Hier worden ook
doelstellingen aan gekoppeld. Een zonnepark kan een bijdrage leveren om deze doelstellingen
waar te maken. Het college is hierbij nadrukkelijk aan zet in haar uitvoeringsvoorstellen.
GroenLinks verwacht dat een Zonnepark een positief effect kan hebben op de energie transitie
in Papendrecht en stelt daarbij tevens dat iedereen hiervan profiteert. Wordt vervolgd.

 
tot zover de inbreng van GroenLinks in eerste termijn.
Ik nodig U allen graag uit om een zuiver glas water te proeven.

 
 


